



## 全加中医药针灸协会

The Canadian Society of Chinese Medicine and Acupuncture  
245 Fairview Mall Drive Unit 402 Toronto, ON. Canada M2J 4T1

Web: [www.tcmcanada.org](http://www.tcmcanada.org); Email: [office@tcmcanada.org](mailto:office@tcmcanada.org)

Tel: 416-597-6769; Fax: 416-597-9928

### 2018 年协会缴纳会费通知

Sep.11, 2017

尊敬的各位会员：

全加中医药针灸协会成立於 1994 年 4 月，以推动中医针灸立法为目标，积极争取，为安省中医针灸立法付出了艰辛的努力，也迎来了丰硕的成果。目前大部分会员顺利通过转正注册，为广大会员的业务扩展提供了广阔的空间。

协会的宗旨是维护會員的合理權益，有关我们业界的切身利益需要一个强大的团体和统一的声音。即使在祖辈注册完成以后，协会还会有许多工作要做：如医疗责任保险的团体购买（协会的团体责任保险目前在业界最低）；继续教育；学术交流；未来中医针灸的政策法规；针灸中医治疗如何争取进入现有的医疗体系；会员之间的互相支持；为业界的利益向政府，议会等有关部门游说等等，都必须有一个强大的专业团体和财力来支持，同时我们还有办公室，网站，电话等设施需要维护，还需要许许多多的义工和热心人去工作。中医针灸在加国的发展，还有很长的路要走，我们不可以懈怠，为了保障会员的利益，需要大家共同努力，维护我们的团体和共同的利益。

2017 年 3 月，协会进行了第六届理事会选举，顺利产生了新的理事会和协会工作委员会，挫败了分裂阴谋，维护了协会的团结。4 月 30 日，协会成功组织了桃园赏花郊游和六届一次理事会会议，8 月 6 日，协会又组织了夏季公园烧烤聚会，有 60 多朋友和会员参加了在悬崖公园 Scarborough Bluffs Park 的烧烤活动。7 月 22 日第二次理事会研究决定：

- 1) 10 月 22 日在世纪皇宫召开协会 23 周年纪念晚会及学术研讨会；
- 2) 为了协会的长久发展和稳定，10 月开始，征收 2018 年会费，每位 80\$，希望大家踊跃缴纳；
- 3) 持续开展继续教育及学术研讨会，为会员的提高和发展服务。

#### 2018 会费缴纳方法：\$ 80 (2018 年度会费)

- 1) 会员可携带支票、现金或信用卡直接到协会办公室缴交会费，
  - 2) 电话或 email 信用卡支付，
  - 3) 邮寄支票到协会办公室；请在支票上注明姓名、会员号码。支票抬头请写“CSCMA”即可。
- 协会办公室 CSCMA Office: 245 Fairview Mall Drive Suite 402, Toronto, Ontario, M2J 4T1  
Tel: 416-597-6769; E-mail: [office@tcmcanada.org](mailto:office@tcmcanada.org) 或联系协会负责人：

Mr. Zhilong Xu: 416-993-6298 (秘书长)      Mr. Zhao Cheng 416-526-6418 (会长)  
Ms. Jull Ray 647-884-0839 (Director)

为了方便会员在其就近处缴交会费或买票，设多个分区联络人，下列的收费处只收支票或现金。

There are more locations where you may renew your membership by cheque or cash only. Please see detail below.

- |                              |                                |
|------------------------------|--------------------------------|
| (1) Toronto Downtown         | Ms. Lin Peng. 647-887-2697     |
| (2) Richmond Hill Area       | Mr. Steve Zhu 647-968-8877     |
| (3) Mississauga area         | Ms. Helen. Yu. 416-768-7445    |
| (4) London City area         | Mr. Yue Peng 226-688-5058      |
| (5) Hamilton-Burlington area | Mr. Feng Chen 416-857-2546     |
| (6) Ottawa area              | Ms. Helen Yu 613-825-8092      |
| (7) Waterloo Area            | Mr. Chunming Wang 519-568-3743 |

在收到会费后，即获发收据。请会员把收据存放妥当，以备查核，会员如有更改地址、电话号码者，请及时电话、传真、或用电子邮件通知协会办公室。

祝各位会员中秋愉快，身体健康。

全加中医药针灸协会 理事会



## Notice for 2018 Membership Renewal fee

CSCMA

Sep.11,2017

Dear members :

The Canadian Society of Chinese Medicine and Acupuncture was founded in April 1994 with the goal of promoting the legislation of TCM and Acupuncture. Through the effort of several generations' actively striving for regulating TCM and acupuncture in Ontario, most of our members have been successfully registered with the College of TCMP and Acupuncturists of Ontario.

The objective of our association is to safeguard the legitimate interests of members. For the vital interests of our profession, we need a strong group with a unified voice, with which to fight for our rights. Even though the general registration is now completed, there is still much work to be done. These include such things as providing group rates for medical liability insurance (CSCMA members have the lowest rate among the industry); continuing education, academic exchanges, future development of policies and regulations of TCM and acupuncture, gaining access to existing health care systems, collective actions against unfair treatments, and lobbying the government for the interests of the profession. All of these activities require a strong professional body and financial resources to support the efforts, as well as many volunteers and enthusiastic people to work towards our goals. There is still a long way to go for the development of Acupuncture in Canada. We cannot slow our efforts. In order to protect the interests of our members, we need to work together to maintain our association.

In March 2017, the Association conducted the sixth Council election, successfully producing a new Council and the Association Working Committee, and maintaining the unity of the Association. On April 30, the association successfully organized the flower watching picnic and council meeting. And on August 6, the held a summer barbecue party, with more than 60 members in attendance. Moving forwards, the committee has decided on the following:

1) Hold the 23rd anniversary party and academic seminars at the Century Palace on October 22, 2017.

2) For the development and stability of the association, the CSCMA is collecting its **2018 membership fee of \$80, due by Oct.**

3) Continuing education and academic seminars for members to improve the Association development and services.

For your membership renewal, please make checks payable to CSCMA, and mail it to our head office. Please remember to write down your name and membership number on the check or on a piece of paper when sending the check to the office. Alternatively, you may come to our office to renew your membership by paying with debit card (bank card), major credit cards or check. Our head office address is listed below:

CSCMA Office : **245 Fairview Mall Drive Suite 402, Toronto, Ontario, M2J 4T1**

Tel: 416-597-6769 E-mail: [office@tcmcanada.org](mailto:office@tcmcanada.org), you may also contact:

Mr. Zhilong Xu: 416-993-6298; Mr. Zhao Cheng 416-526-6418; Ms.Jull Ray 647-884-0839

You may also pay by credit card over the phone or by email. Upon receiving your payment, we will issue a receipt to you along with the yearly membership stickers. Please note that it is necessary to keep all your receipts for future verification.

There are more locations where you may renew your membership by cash or check. Please see the previous page. If you have changed your mailing address and phone number, please advise us as soon as possible. You may contact us by phone: 416-597-6769, by email: [office@tcmcanada.org](mailto:office@tcmcanada.org) or by mail to our head office.

CSCMA 6th Board of Directors